
E-5011说明书 80g书写纸尺寸：280*1OOMM双面对折

基本豢数：

无线有效距离 己10M

音频信噪比 a75dB 

音频输入： 3 5mm转RCA

输出功率 lOW (THD+N=3%) 

频率范围 60Hz-16KHz 

供电电压 BATT 3.7V 

保养与维沪

家庭电视音响
YXHDZ-(JT)5011

使用手册

本产品不带电源适配器销售，若使用电源适配器供电，则应购
买配套使用获得CCC认证并满足标准要求的电源适配器。

产品
1、 支持无线连接音乐播放；
2 、 支持无线连接回连功能；
3 、 支持TF卡输入；
4、 支持U盘输入；
5 、 支持AUX音频输入，
6 、 支持同轴输入

音响配件
一

您的家庭电视音箱包含以下配件

三
2．充电线一条 3．音频线一条 4．说明书，保修卡

飞｀

1开／关机
开机：拨 “ON"

关机：拨到 “OFF"

2．无线连接
a进入无线校式后用手机或其它设备搜索，无线设备名进行 “E-5011"

配对连接，如需输入配对码为 0000°，配对成接成功后进入无线播放楼式
b．设备配对成功后，下次进入无线授式会进行10秒的自动回联，回联超时进
入配对状态

3．上一首切换、下一曲切换、暂停播放／继续播放切换
长按 ＂

＜ ＂键上一曲切换
长按 “ > ” 键下一曲切换
短按 “ t> "键是停止播放／继续播放切换
短按 “ 仙 ” 模式切换（播放USB文件／播放TF卡文件／播放AUX连接
设备／蓝牙模式切换）

4音量控制
短按 ＂ ＞ ＂键音量增加键
短按 ＂ ＜ ＂键音量递减键

播放U盘－ITF一卡：
在开机状态下，插入 U盘/TF卡时，音响会自动转换到 U盘／TF楼式，并发出提示音，2秒
钟后将自动播放歌曲， U盘/TF卡内必须有MP3、 WAV格式的音频文件 ；

部音频AUX输X模式：
在开机状态下，使用出厂配送线将外接设备（如手机、电脑、MP3等音频输入设
备）古频头插入“MICRO充电口 ”，此时吉响会自动切换到外部吉频输入授式即可
播放设备上的音频。

·在使用时，请阅读以下建议有助千您遵守保修条款，井延长产品的使用寿命．
·保持产品干燥，勿放在潮湿的地方，以免影响产品内部电路。
· 勿将产品放置在太阳晒射或者温度高的地方。高温会缩短电子部件的使用寿命 、 使某

些塑料部件变形．
·勿将产品放在过冷的地方，以免损坏内部电路板。
·勿试图拆开产品。如果非专业人员，可能会损坏产品。
·不要跌落 、 强烈振动 、 用硬体撞击产品，以免会损坏内部电咯．
·不要用尖体在产品表面上乱划 ， 以免损坏外壳和影晌外观．
·如杲产品不能正常工作，请将其送至您的合格维修机构，工作人员会热心帮您解决问

题的．

产品保修卡
型号1名称
用户姓名
购机地点
购机日期
颜 色

保修期限
说明
1 、 可凭保修卡进行维修，本保修卡遗失不补，请妥善保管，
2、 本公司产品售后服务规定所售产品—年保修，
3 、 木产品检修应送专业保修单位或指定销售商进行，用户不得遣自
修拆，否则后果自负。

合格证

Basic parameters 胆ys and functIons: 

Effective distance 之10M

SNR a75dB 

Audio input: 3 5mm转RCA

Output power 1 OW (THD+N=3%) 

Frequency range 60Hz-16KHz 

Supply voltage BATT 3.7V 

Home TV Speaker 

YXHDZ-(JT)5011

User'smanual 

This p『oduct is sold without a power adapter. If you use 
a power adapter for power supply, you should pu『chase
a supporting power adapter that has obtained CCC 
certification and meets the standard requirements 

－ － Productfeatures 
1、 Suppa『t wireless connection, music playback and call function; 

2 、 Support wireless connection back connection function; 
3 、 Support TF card input; 
4、 Support USB flash disk input; 
5、Support aux audio input; 
6 、 Suppo『t coaxial input 

Audio accessories 
Your home TV speaker includes the following accessories 

三l. One speaker ho式

2. One charging line 3.0ne audio cable 4. Manual, wa「『anty ca『d

｀`

1. ON/ OFF 

Power on: dial "ON" 

Shutdown: dial to "OFF" 

2. Wireless connection 

a. After entering the wireless mode, search with your mobile phone or othe『

devices.Conduct "E-5071" pairing connection fa「 the wi「eless device name. 
If you need to enter the pairing code as 0000 •, enter the wi『eless playback 
mode afte『 successful pairing 

b. After the device is paired successfully, the next time it enters the wi『eless
mode, it will be automatically connected back to 10 s. After the connection 
back times out, it will enter the pairing state 

3. Previous switch, next switch, pause / 芘sume switch 

Long press " < " Key previous song switching 

Long press " > " Key next song switch 

Short press " t> " The key is to switch between stop playing / continue playing 

Short press " II " Mode switching (play USB file/ play TF card file / play aux 
connectionDevice / Bluetooth mode switching) 

4. Volume control 

Short p芘ss " > " Key volume inc「ease key 

Short press " < " Key volume down key 

P顷USB.fla飞h-disk-/ TF"c可． ：
When the USB flash disk/ TF card is inserted in the power on state, the sound 
will automatically switch to the USB flash disk / TF mode and give a prompt 
tone. Songs will be played automatically after 2 seconds. There must be MP3 
and wav audio files in the USB flash disk/ TF ca『d

External audio aux in_e,ut mode: 
In the power on state, use the factory distribution line to insert the audio head 
of external devices (such as mobile phones, computers, MP3 and other audio 
input devices) into the "micro charging port". At this time, the audio will 
automatically switch to the external audio input mode to play the audio on 
the device 

Maintenance and repair 
• Wheausiag,please,.ad thefollowiagsogg己tionsIDhelp 如江mp"咖thewarramyIErmsand

pmlongthesemce lifeofthepmduct. 

• Keep the product dry and do not pot it in a wet place, so as not to affect the internal 
Ci「coit of the prodoct . 

• Do not place the p rndoct in the son or high temperatore. High tempe「aturewill shorten the 
se,vice life of electrnnic components and deform some plastic components 

• Do notputthe productin a supe兀ooled place to avoid damaging the intemal ci兀oitboarn
• Donota监mpttod妇立lilutheprodu吐八心丘咋notaµlU比心UllaLyoum可damagethe-立

• Do n<Xd叩由四”wbrale订h,thep心uct咖 ha,_"'，soas n<Xto damage the谗mald心忙

• Do not scratch the product so什ace with a sharp body, so as not to damage the shell 
and affect the appearance. 

• If the product does not work properly, please send it to yoor qoalified maintenance 
organization, and the staff will be eager to help yoµ solve the problem 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

Product war 「anty ca 「d
Model/ Name 

use「name

Place of pu「chase

Purchase date 

Colo「

warranty period 

Explain 
7 IThe warranty card can be used for maintenance If the warranty card is lost, 
please keep it prope「ly;
2 The company's product after-sales service regulations the p「oducts sold are 
guaranteed for one year, 
3 The maintenance of this product shall be sent to a professional wa「rantyunit or 
a designated s.e ller. The use「shall not「epai「0「 dismantle it without authorization, 
otherwise he shall bea『the consequences 

Certificate 

Date 

Inspector 



FCC STATEMENT :  
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following  
two conditions: 
(1) This device may not cause harmful interference, and 
(2) This device must accept any interference received, including interference that may  
cause undesired operation. 
Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for  
compliance could void the user's authority to operate the equipment. 
 
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide  
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not  
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to  
radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a  
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or  
television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the  
user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following  
measures: 
 Reorient or relocate the receiving antenna. 
 Increase the separation between the equipment and receiver. 
 Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the  
receiver is connected. 
 Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
 
 

RF warning statement: 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device  
can be used in portable exposure condition without restriction. 


